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Rafal Sobolewski

Pzewodniczqcy

Rady Miasta Woclawek

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacla

Szanowny Panre Prezydencie,

W zwiqzku z trwajqcymi pracami nad bud2etem miasta Woclawek na 2018 rok zwracam

siq z pro6bq o udzielenie informacji na temat planowanych inwestycji w 2018 roku na Osiedlu

S16dmieScie.
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